
  Grundejerforeningen Lille Strandgaard 

 
Bestyrelsesmøde den10/5-2024 kl. 9,30, afholdt hos Winnie Rabeck 

 

Til stede: Winnie Rabech, Jan Gerberg Skals og Torben Mølgaard Andersen 

Afbud Erik Ravn-Jensen og Sine Eeg Petersen. 

 

 

Dagsorden: 

 

1. status vejen 

2. orientering om grensag 

3. nye nedlemmer 

4. generalforsamling 

5. orientering vedr. sammenslutningen 

6. forslag vedr. tilskud til hjertestarter 

 

Ad 1.  Vi har indhentet 3 tilbud på renovering af vores vejnet, og en fuldstændig renovering 

            koster 75.000,- + moms, det 3. tilbud kun genopretning af vejene, og ville ikke opnå 

            den ønskede effekt, hvor der var store skader, men kun jævne mindre skader, og her var                                          

            prisen ca. 30.000 i alt. 

            Vi besluttede, at Jan tager en forhandling med den ene tilbudsgiver, for at få pris på rep.        

 af det mest nødvendige områder – nederste del af Lille Strandgaard. Desuden besluttede vi at 

investere i en mindre vejhøvl, til lettelse/brug for egne aktiviteter. 

Ad. 2. Vi har haft et problem med at en af foreningens grundejere havde aflæsset grene på    

Strandgaards areal, de blev efter henvendelse til pågældende grundejer flyttet til egen matrikel. 

Ad 3.   Jan orienterede om de nye medlemmer der var indberettet siden sidst – der har i alt været 6    

ejerskifte. 

Ad 4.   Generalforsamlingen er fastsat til den 30/6-2024 kl. 10 på Golfcafeen, Hals 

            Jan udsender indkaldelse 

Ad 5.   Sammenslutningen har haft problemer med at besætte kasserer posten, da den siddende 

            kasserer trak sig på generalforsamlingen, og senere ønskede at genindtræde i jobbet. 

            Jeg blev som formand hos os, spurgt, om det kunne accepteres af mig, at man gjorde det       

 uden ny generalforsamling. Jeg bad om, at man fulgte reglerne og fik kassereren valgt igen 

på en ekstra ordinær generalforsamling.   

  Ad. 6. Det blev aftalt, at Torben kontakter ejerne i nr. 10a        

 

 

 

Hermed referat af vores bestyrelsesmøde 

 

 

med venlig hilsen 

 

Torben    

 


